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Bestyrelsesmøde 14.12.23 kl.16.30 

Deltagere: 
Jørn Jeppesen (JJ) Anders Sørensen (AS) Rethe Dahlstrup (RD) 
Birgit Brøns (BB) Ann Posselt (AP)  Bente Evald (BE) 
Iver Struck (IS) Jes S. Brabrand (JB) Lars Andersen (LA) 
Afbud fra Jes 
Gæster: Erik Evald, Ole Nielsen, KP Larsen, og Inge Sørensen (Afbud). 
 
Dagsorden: 
1. Valg af referent (Ann) 
 
2. Hvordan går det på jeres respektive hold: 
- Spilletidspunkt, turneringer mm.  
Alle steder går det fint. Ma.eft. manglede spillere til et hold. En efterlysning gav 
lynhurtigt resultat. Janni Møller fandt 3 spillere + 1 substitut. 
Man kan undgå overskridelse af tiden ved at holde fast på, at sidste spil ikke må 
påbegyndes, hvis der er under 5 min. Tilbage. 
Ti.eft. har skåret ned på undervisningen, så der kører en særskilt turnering uden 
undervisning ind imellem. 
- Undervisning.  
Fortsætterholdet er stadig på 21 spillere, begynderholdet er nede på 8. Men Bente 
satser på, at nogle af dem, der holdt op, kommer igen, da det ikke er lysten, der 
mangler. Ikke basis for et fortsætterhold til næste år. 
- Bridgecentralen / DBf’s undersøgelse af 29.11. 
Lars har svaret med både ris og ros (hastigheden er steget). Hvis der er proble-
mer, henvend jer til Lars, men svar også på undersøgelsen. 
- Beregning af kamppoint, jf. vejledning / Lars.  
Beregningen af placeringspoints blev uddybet. 
- Appelkomité.  
Jørn sørger for, at fra næste år nedsættes en fast appelkomité bestående af turne-
ringslederne. For hver sag udpeges 3 ”dommere”.  
- Etikoplæg / Rethe og KP. Vedhæftet.  
Rethe og KP fortsætter arbejdet, og når det er færdigt, udsendes det (pr. mail) til 
samtlige medlemmer. De, der ingen mail har, må selv skrive det ud fra hjemme-
siden. 
 
3. Afholdte turneringer: 
- 12.06.23 SommerSølv: Arr. Jørn, Bente, Inge. 40 / +2.376 kr.  



- 20.08.23 Aabenraa Turnering: Arr. Jørn, Birgit, Laila. 40 / +4.854 kr. 
- 24.09.23 Generalforsamling. Arr. Jørn, Inger og Birgit. 48/+380 kr. 
- 22.10.23 Æblekagebridge: Arr. Anders/Inge, 56 (72) / 2.141kr.  
- 29.10.23 HK Sørensen: Arr. Bente. 58 / + 2.373 kr. 
- 10.11.23 KlubSølv: Arr. Rethe, 12 (32) / +384 kr. 
- 19.11.23 Gløgg mm.: Arr. Lars/Iver, 52 / + 2.352 kr. 
- 07.12.23 Juleafslutning. Birgit/Frida, 82 / + 3.839 (2.187) kr. 
- 18.12.23 Lynbridge. Jørn. 44 (44) / kr. 
- 1.5. – 31.12.23 Åbent Hus 2023: 23.640kr. (2022: 10.840kr., 2021: 17.600 kr.) 
Alle afholdte turneringer fortsætter efter samme koncept. 
 
Kommende turneringer: 

- 29.12.23 Champagneturnering: Jørn, Laila, Yvonne. 92 tilmeldt. Distriktet 
kommer på besøg kl. 15.30. 

- 20.01.24 MixPar finale – aflyses måske pga. mgl. tilslutning. Lars. 
- 28.01.24 Undervisning ved Bente og HK Sørensen  

Måske ikke basis for 2 x undervisning pr. år. 
- 02.02.24. Fredagsbridge / Hans Werge show? (Birgit)  

Jørn kontakter Hans Werge, hvis han ikke kan, vil Lars fortælle om sin tur 
til Nepal. Bespisning: Sandwich og Mousse au chocolat (Ann) 

- 12.02.24 Åbent Hus: Jørn 
- 14.02.24 Åbent hus: Jørgen og Kalle 
- 24.02.24 Distriktet holder klubdag i AaBC (Mette Jacobsen) 
- 25.02.24 Lagkagebridge: Eva og Niels 
- 17.03.24 Ældre Sagens turnering: Jørn, Laila, KP og Inge Marie 
- 25.03.24 Åbent Hus: Rethe 
- 2024 Dm begyndere: Bente og Anders  
- 28.04.24 Afslutningsfest kl. 9.30: Jørn, Jes, Birgit og Frida 
- 9.06.24 SommerSølv kl.12.30: Jørn, Birgit, Bente 
- Maj: Repetitionskursus? Jørn, Jes, Bente, Nico.  

Samme koncept. 

4. Åbent Hus forberedelser 2024 
- Iver laver planlægning. Pris forhøjes til 50 kr.?  

Prisen fastholdes på 40 kr. 
- Eftermiddags Åbent Hus fortsætter.  

5. Økonomi ved Rethe 
- Rethe anslår et overskud på ca. 50.000 kr. i denne sæson. 
- Ny grundværdivurdering: 2023: 417.000 kr. 2022: 548.700 kr. 



- Skal vi tilbagebetale flere lånebevisejerne omkring 1.4.23, når flere udgifter 
kendes. Er det ok, at kassereren og formand aftaler beløb til den tid?  
Ja 
 

 
 
6. Sæson 2024/25 
- Klubledere i næste sæson?  
Alle fortsætter. Ole kun 1 år mere. Jørn snakker med Thorkild Christiansen, om 
det er noget for ham. Hvem kan vi ellers finde? 
- Ingen fortsætterhold i næste sæson?  
Ikke basis for det. 
- Tilmelding til næste sæson sker igen via hjemmesiden. Frist 31.05?  
OK. 
- Kontingent i næste sæson 2024/25 - uændret?  
Ja. 
- Lejeaftaler uændret?  
Ja 
 
7. Hvordan fastholder og hvordan får vi nye medlemmer? 
- DBf er med god grund nervøse for den nedadgående udvikling i antallet af 
bridgespillere i Danmark. 
- Daghold / aftenhold?  
Virksomhedsarrangement med Kommunen i maj. KP og Lars melder tilbage med 
tidspunkt. 
 
8. Branding og hjemmeside – ved Lars 
- Hjemmeside og vedligeholdelse hardwaredelen.  
Diskuteret. 
 
9. Hvordan er udsigterne for skolebridge /KP?  
Dårlig. 
 



10. Anskaffelser og kommende nyanskaffelser: 
- 15 rygge og 5 sæder. Anslået investering: ca. 10.000 kr. Laves løbende.  
Lars spurgte til lydanlægget, som ikke altid virker. Man skal huske at slukke for 
anlægget, når man går hjem. Rethe tager kontakt til Preben Nissen om at tjekke 
lyden (også til video). 
Vinduerne er utætte. KP foreslog, at vi indhenter uforpligtende tilbud fra Federau 
og Erling Andersen. 
 
11. Kortblanding - status ved Ann 
- Har vi stadig kort nok?  
Vi har stadig en kasse ed 300 spil, men det er ikke nok til næste sæson. Jørn spør-
ger Sydbank. 
 
11. Diverse 
- RealBridge nu 15 kr. 
    
 

 
Forslag: Bridgens Dag  (Bente) 
Sæsonstart 
Begynderundervisning  



 
Rethe undersøger, om der er tidligere vindere. 
Jørn kontakter Dorit ang. logo. 
 
 
Bestyrelsesmødet blev ledsaget af en dejlig julefrokost og sluttede kl. 21.30. 
 
 
Referent: Ann Posselt 



 
 


